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mlajše mladinske državne reprezentance. Od svojih
petnajstih let že sedem let pridno trenirajo gimnastiko
v TVD Partizanu Trnovo. Vsi trije veljajo za izredno
perspektivne, saj so v letih, ko se njihove sposobnosti
šele razvijajo in so pravi uspehi šele pred njimi. Zadnji
njihov uspeh je bilo državno prvenstvo v športni gimna-
stiki, kjer so postali državni prvaki tako v ekipnem kot
tudi v posameznem, osem medalj pa so osvojili še na
posameznih orodjih.

O svojih prvih gimnastičnih korakih, motivacijah in
ciljih ter mnenju o svojih rezultatih na državnem prven-
stvu so mi sami povedali nekaj besed.

ANDREJUSENIK
Najprej sem v Partizan hodil na splošno rekreacijo.

Ob opazovanju starejših gimnastičarjev sem si vedno
želel, da bi postal eden izmed njih. Ta želja se mi je
tudi izpolnila. Pomagalo mi je tudi veselje staršev do

tega športa, ki seveda so irie spodbujali. Z gimnastiko
sem našel tudi nek cilj v življenju, vleče pa me tudi
družba, saj smo se navezali drug na drugega. Moj cilj
pa je predvsem doseganje čimboljših rezultatov na
mednarodnih tekmah pa tudi na jugoslovanskih.

Z rezultatom z državnega prvenstva sem zadovoljen,
saj semga od lani, ko sem bil četrti do šesti, z letošnjim
prvim mestom bistveno izboljšal. To se mi je posrečilo
z več treninga, pridobil sem si več moči in tako lažje
izvajam težje vaje.

ROMANVEBLE
Z gimnastiko sem začel v osnovni šoli. Ob vsakolet-

nem obisku predstavnika iz Partizana sem bil izbran za
selekcijo in po dveh letih.treninga na šoli sem bolj
resno in sistematično pričel trenirati v Partizanu. Moti-
vacijo mi pomenijo potovanja v tujino, seveda si želim
doseči tudi rezultate, ki nekaj pomenijo v mednarodni
konkurenci. Trenutno mi je udeležba na mladinskem

evropskem prvenstvu in dvoboju Anglija - Jugosla-
vija.

Z.rezultatom z državnega prvenstva nisem zadovo-
Ijen, ker sem štartal na prvo mesto, bil pa sem drugi.
Kriva sta bila spodisljaja na preskoku in parterju.

BLAŽ PUUIČ
Trenirati sem začel v osnovni šoli, po dveb letih pa

sem nadaljeval v Paitizanu bolj sistematično. Motivira-
jo me uspehi, potovania, koristi, ki jih prinaša gimna-
stika. To pa je predvsem boljše zdravje, imaš pa tudi
dobro osnovo za druge športe. Predvsem pa bolj korist-
no porabiš čas. Res je, da sedaj, ko sem v srednji šoli,
malce (ežje usklajujem treninge in učenje, vendar z
malo truda gre. S samo (ekmo na državnem prvenstvu
nisem bil zadovoljen, saj sem delal napake tam kjer ni
bilo treba; padel sem z bradlje in konja. Zelo pa sem
zadovoljen s tretjim mestom v skupni razvistitvi, saj
totiko nisem pričakoval.
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